



**UNITED STATES DEPARTMENT OF STATE
OFFICE OF THE SPOKESMAN**

March 12, 2009

Statement by Gordon Duguid, Acting Deputy Spokesman

Release of Alexis Sinduhije

The United States welcomes yesterday's release of Burundian journalist Alexis Sinduhije, after he was found not guilty of the charge of insulting the President. We commend the Burundi's Provincial Tribunal for its decision in Mr. Sinduhije's case.

We remain concerned about the continuing detention of journalist Jean-Claude Kavumbagu and labor leader Juvénal Rududura, and urge the Government of Burundi to process their cases quickly and justly.



**DEPARTEMENT D'ETAT DES ETATS-UNIS
BUEAU DU PORTE PAROLE
12 mars, 2009**

Déclaration faite par Gordon Duguid, Porte-parole Adjoint a.i.

Libération d'Alexis Sinduhije

Les Etats-Unis se réjouissent de la libération de la prison du journaliste Burundais Alexis Sinduhije après que le Tribunal l'ait trouvé non coupable de l'accusation d'insulte au Président. Nous félicitons le Tribunal de Grande Instance pour sa décision dans le cas d'Alexis Sinduhije.

Nous restons inquiets pour le journaliste Jean-Claude Kavumbagu et le syndicaliste Juvénal Rududura qui sont toujours détenus en prison et encourageons le Gouvernement du Burundi à traiter leurs cas rapidement et justement.



**UNITED STATES DEPARTMENT OF STATE
OFFICE OF THE SPOKESMAN**

March 12, 2009

Statement by Gordon Duguid, Acting Deputy Spokesman

Release of Alexis Sinduhije

The United States welcomes yesterday's release of Burundian journalist Alexis Sinduhije, after he was found not guilty of the charge of insulting the President. We commend the Burundi's Provincial Tribunal for its decision in Mr. Sinduhije's case.

We remain concerned about the continuing detention of journalist Jean-Claude Kavumbagu and labor leader Juvénal Rududura, and urge the Government of Burundi to process their cases quickly and justly.



**DEPARTEMENT D'ETAT DES ETATS-UNIS
BUEAU DU PORTE PAROLE
12 mars, 2009**

Déclaration faite par Gordon Duguid, Porte-parole Adjoint a.i.

Libération d'Alexis Sinduhije

Les Etats-Unis se réjouissent de la libération de la prison du journaliste Burundais Alexis Sinduhije après que le Tribunal l'ait trouvé non coupable de l'accusation d'insulte au Président. Nous félicitons le Tribunal de Grande Instance pour sa décision dans le cas d'Alexis Sinduhije.

Nous restons inquiets pour le journaliste Jean-Claude Kavumbagu et le syndicaliste Juvénal Rududura qui sont toujours détenus en prison et encourageons le Gouvernement du Burundi à traiter leurs cas rapidement et justement.